
Proces – verbal
încheiat azi 31.03.2021  cu ocazia şedinţei ordinare 

a  Consiliului  local  Icoana

La şedinţă participă un numar de 11 consilieri locali.  
D-ul secretar general Nicolaita Viorel da citire procesului verbal al sedintei anterioare. 
D-na primar – referitor la moluzul ramas langa primarie, a venit executorul, a ramas sa

existe si varianta de a lua noi moluzul si sa ne plateasca d-ul Perieteanu Gheorghe, insa ar trebui
sa gasim firma, sa ne factureze, e mai complicat. Eu ii propun d-lui Perieteanu Gheorghe sa
luam noi moluzul maine cu buldoexcavatorul si tractorul de la primarie .

D-ul Perieteanu Gheorghe – nu cred ca trebuie sa ridic eu moluzul
- Inchiriez si platesc buldoexcavatorul si tractorul de la primarie

D-na primar – nu avem hotarare pe inchiriere tractor
D-ul Perieteanu Gheorghe – d-ul Marcel are curtea plina cu pietris si coceni carate cu

tractorul 
D-na primar – aveti o problema ca nu intelegeti ca trebuie sa luati si moluzul
Supus la vot procesul-verbal al sedintei anterioare se aproba cu unanimitate de voturi .

In sala apare si d-ul Neaga Constantin .
   Supusa la vot, ordinea de zi  se aproba in unanimitate . 

Se  trece  la  pct.  1  privind  alegerea  presedintelui  de  sedinta.  D-ul  Tudor  Nicusor  il
propune pe d-ul Stavre Cristea iar d-ul Miu Valentin pe d-ul Perieteanu Gheorghe . Se aproba cu
6 voturi pentru si 5 abtineri propunerea d-lui Tudor Nicusor, astfel adoptandu-se hotararea nr.
3 . 

D-ul presedinte de sedinta Stavre Cristea citeste ordinea de zi :
 1 . Proiect de hotărâre cu privire la alegerea presedintelui de sedinta

                     - Iniţiator – primar Ancuța Gabriela
                     - Raport  secretar general
                    -  Avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local
                    -  Prezintă d-na primar şi preşedintele comisiei de specialitate
            2.  Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  participării  Comunei Icoana la  Programul  de  
stimulare  a  înnoirii parcului auto național – programul RABLA 2021, în vederea achiziționării unui 
autoturism prin acest program de către UAT Comuna Icoana

   - Iniţiator – primar Ancuța Gabriela
         -  Raport  comp.  Financiar-contabil

   - Avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local
   -  Prezintă d-na primar şi preşedintele comisiei de specialitate

           3.  Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea contului anual de executie a bugetului 
local aferent  anului 2020

   - Iniţiator – primar Ancuța Gabriela
         -  Raport  comp.  Financiar-contabil

   - Avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local
   -  Prezintă d-na primar şi preşedintele comisiei de specialitate

4.  Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  Planului de analiză și acoperire a riscurilor la 
nivelul comunei  Icoana, judetul Olt (PAAR)

   - Iniţiator – primar Ancuța Gabriela
         -  Raport  comp.  Stare civila, situatii de urgenta

   - Avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local
   -  Prezintă d-na primar şi preşedintele comisiei de specialitate

           5.  Discutarea si analizarea cererii numitului Neaga Constantin. inregistrata la nr.533/10.03.2021
si a  Studiului de oportunitate nr. 561/15.03.2021 .
           6 . Întrebări, interpelări, petiţii .

D-ul presedinte de sedinta  Stavre Cristea da citire punctului 2 de pe ordinea de zi :

1



             2.  Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  participării  Comunei Icoana la  Programul  de  
stimulare  a  înnoirii parcului auto național – programul RABLA 2021, în vederea achiziționării unui 
autoturism prin acest program de către UAT Comuna Icoana

D-na primar – este vorba de singura masina, loganul rosu, pe care-l putem da la Rabla
- Pe celelalte le avem primite prin donatie, nu le putem baga la programul Rabla
- Momentan 6500 lei este prima de casare, se anunta ca se va majora

D-ul Perieteanu Gheorghe – ce urmarim, dam loganul rosu si ce?
D-na primar – il dam si luam o masina noua, eventual romaneasca

- L-am folosit pe cel albastru 5 ani si l-am adus remorcat din Slatina
- Am fost la constatare si au zis ca ar trebui sa bagam 26000 lei in el ca sa mai mearga
- Ne-au donat loganul albastru pentru ca nu mai era buna masina

D-ul Perieteanu Gheorghe – eu am mers cu vechea dacie atatia ani, acum luam Duster?
D-ul Stavre Cristea – trebuie luata alta masina, e parerea mea
D-ul Veisa Alexe – trebuie sa stabilim si ce marca de masina sa luam
D-na primar – masina romaneasca

- Programul RABLA incepe in aprilie
- Ulterior aprobam in lista de investitii ce sa cumparam

           D-ul presedinte de sedinta supune la vot  pct. 2 de pe ordinea de zi si se aproba cu 6
voturi pentru, 4 impotriva, 1 abtinere astfel fiind adoptata hotararea nr. 4 .
 D-ul presedinte de sedinta Stavre Cristea da citire punctului 3 de pe ordinea de zi :
           3.  Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea contului anual de executie a bugetului
local aferent anului 2020

D-ul Matei Florin – consilier superior – pana la 31.05. se aproba contul anual al anului
precedent

- Aveti contul de executie generat de Forexebug
D-ul Miu Valentin – ce este in plus fata de trim. IV?
D-ul Matei Florin – luna decembrie
D-ul Miu Valentin – este o diferenta mare la venituri acum fata de cea din trim IV 2020
D-ul Perieteanu Gheorghe citeste veniturile din trim. IV 2020 si cele de acum
D-ul Matei Florin – au mai intrat sume
D-ul Perieteanu Gheorghe – intreaba la cheltuielile materiale, daca s-au mai facut plati

in ultimile zile ale anului
D-ul Matei Florin – in toata luna decembrie s-au facut cheltuielile
D-ul Perieteanu Gheorghe – am infiintat Serviciul public de alimentare cu apa, de ce-l

platim pe angajatul de la apa cand el ar trebui sa-si asigure salariul ?
D-na primar – jumatate din primarii functioneaza tot asa

- Cine a facut serviciul, tot prin primarie lucreaza, este serviciul formal
- Se va mari pretul daca se trece la serviciul infiintat, sunt cheltuieli mari cu serviciul

           D-ul presedinte de sedinta supune la vot  pct. 3 de pe ordinea de zi  si se aproba cu  10
voturi pentru si 1 vot impotriva, astfel fiind adoptata hotararea nr. 5 .

D-ul presedinte de sedinta Stavre Cristea citeste punctul 4 de pe ordinea de zi :
4.  Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  Planului de analiză și acoperire a riscurilor la

nivelul comunei  Icoana, judetul Olt (PAAR)
D-na primar – fiecare comisie ati primit cate un exemplar PAAR, se cam repeta lucrurile

- Mai sunt 7 voluntari acum, au fost 27
D-ul presedinte de sedinta supune la vot  pct. 4 de pe ordinea de zi  si se aproba cu

unanimitate de voturi, astfel fiind adoptata hotararea nr. 6 .
D-ul presedinte de sedinta Stavre Cristea citeste punctul 5 de pe ordinea de zi :

           5.  Discutarea si analizarea cererii numitului Neaga Constantin. inregistrata la nr.533/10.03.2021
si a  Studiului de oportunitate nr. 561/15.03.2021 .

D-ul presedinte Stavre Cristea spune ca fiecare a avut materialele acasa
D-na primar – d-ul Neaga C-tin n-a declarat niciodata cladirea la impozite, taxe, nici 

contract nu a avut, primaria n-a incasat niciun leu, i s-au trimis adrese de mai multe ori
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D-ul Miu Florea – spune ca e magazia sa, are vreun document pe magazie?
D-ul Neaga C-tin – exista actele, le voi aduce daca este nevoie

- Nu am platit impozite, taxe pe cladire
D-ul Perieteanu Gheorghe da citire  din inventar  vecinatatilor  sediului  CL Icoana si

spune ca sunt eronate vecinatatile.
D-ul Miu Florea – de cand aveti materialul acela, nu este vechi?
D-na primar – s-a reglementat acea eroare, va veni inginerul Scarlat Virgil cu cartea 

funciara actualizata
- O vecinatate trecuta gresit nu schimba cartea funciara, 3 carti funciare am gasit gresite 

la bunurile primariei
D-ul  inginer  Scarlat  Virgil  prezinta  vecinatatile  din  CF  actualizata  si  arata  cartea

funciara  d-lor  consilieri,  spunand  ca  sunt  corecte  vecinatatile,  in  anul  2001  s-a  facut
inventarul si s-a aprobat prin HG, acolo au fost vecinatatile gresite .

D-ul Miu Florea – d-ul Neaga C-tin nu face dovada proprietatii asupra cladirii
D-na primar – aveti studiul de oportunitate in materiale

- Din punct de vedere economic nu e niciun avantaj
- Langa primarie e total nepotrivita o activitate zootehnica
- Primaria nu are teren in proprietate pentru vreun investitor interesat pentru accesare

fonduri europene, trebuie sa avem si noi un teren disponibil
D-ul Miu Valentin – cum ii  incurajam pe oameni sa investeasca daca le respingem

cererile?
D-na primar – urmarim investitii spre binele comunitatii
D-ul Miu Valentin – sa inteleg ca-l pastrati pentru ceva mai bun
D-na primar – da
D-ul Veisa Alexe – trece cu caruta pe drumul de langa primarie

- Propun ca 10 ani sa ramana cel putin ca teren proprietate a primariei, sa nu-l dam la
nimeni
D-ul Neaga Constantin – daca nu mi-l dati, nu e problema

- Toti am plecat de la cai, vaci, si am ajuns unde am ajuns
D-ul  Miu Florea  – spune in  lege  ca la  cel  putin  500 m se pot  desfasura activitati

agricole, zootehnice, gasise d-ul fost viceprimar Chirita Nastase acel cadru legal
D-ul State Gheorghe paraseste sala de sedinte .
Se supune la vot cererea d-lui Neaga C-tin, se inregistreaza 5 voturi pentru si 5 voturi

impotriva .
D-na primar – ramane de discutat eventual cu alta ocazie, cu 2/3 se poate aproba ceva

referitor la patrimoniu
D-ul Miu Florea – concesionarea se face prin licitatie
D-ul presedinte Stavre Cristea citeste pct. 6 de pe ordinea de zi :

           6 . Întrebări, interpelări, petiţii .
D-ul Veisa Alexe – cativa cetateni mi-au zis ca cei de la Armani aduc in zona placii

reziduuri
D-na primar – aduc ceva pamant, in documente este izlaz, punem in gaura de acolo

materiale iar la suprafata insamantam iarba, sa refacem izlazul
- S-a luat pentru dig pamantul de acolo

D-ul Popescu C-tin – am vazut ca faceti curatenie de pet-uri, un lucru bun
- Unde le duceti ?
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D-na primar – chair azi a venit o adresa privind colectarea deseurilor, am facut adrese
la firme, nu se baga nimeni pentru cateva luni, se implementeaza proiectul C.J. Olt intre
timp

D-ul Popescu C-tin – am vorbit cu cineva si a zis ca e dispus sa colecteze, va pot da nr.
de telefon

D-na primar – o firma pune la dispozitie normal si cele necesare colectarii, ridicarii, nu
doar le ridica
- Primaria  nu poate plati  pentru cetatean  acea  firma,  se leaga  Camera  de conturi  de

aceste lucruri
- Cand se va implementa proiectul CJ Olt, se colecteaza contra cost gunoiul .

Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal .

                   Preşedinte ,         Întocmit ,
     Stavre Cristea                          Secretar general   
                                                                                             Nicolăiţă  Viorel
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